
Protokół Nr 38/2022 

z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 25.10.2022 r. o godz. 

15.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Kołaczkowie. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska. 

Powitała zaproszonych gości oraz pracowników UG - lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, nieobecni radny Piotr Górecki, radny Krystian 

Konieczny. 

Przewodnicząca do przedstawionego porządku obrad wprowadziła zmiany, został dołożony 

punkt 4 oraz zamieniono kolejność przedstawiania projektów uchwał.  

Przyjęty porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 37. 

4. Informacja o pracach dodatkowych w Gminnym Ośrodku Kultury w Kołaczkowie. 

5. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy 

Kołaczkowo w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

szkół podstawowych z terenu Gminy Kołaczkowo”. 

6. Uchwała w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w Bieganowie 

od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

7. Uchwała w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 

w Kołaczkowie od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

8. Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XI/82/2019 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 

28 października 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez gminę Kołaczkowo, zmienioną Uchwałą 

Nr XLI/288/2022 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 13 czerwca 2022 r. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Kołaczkowo 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2023. 

10. Przedstawienie wniosku o zakup w trybie bezprzetargowym działki ew. nr 46 położonej 

w Spławiu przez dotychczasowego dzierżawcę. 

11. Przedstawienie wniosku o zakup w trybie bezprzetargowym działki ew. nr 426/1 

położonej w Sokolnikach przez dotychczasowego dzierżawcę. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kołaczkowo 

nieruchomości gruntowych należących do Skarbu Państwa działki ewidencyjne nr  88/6 

i 143/3, obręb Grabowo Królewskie. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kołaczkowo 

nieruchomości gruntowych należących do Skarbu Państwa działki ewidencyjne 

nr  88/10 i 118, obręb Grabowo Królewskie. 



14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu budynku położonego 

w Borzykowie. 

15. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania albo odraczania 

lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Kołaczkowo lub jej jednostkom podległym 

oraz wskazania organu do tego uprawnionego. 

16. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy Kołaczkowo w 2023 roku. 

17. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Kołaczkowo w 2023 roku. 

18. Uchwała w sprawie określenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Kołaczkowo w 2023 roku. 

19. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie na 2023 rok. 

20. Uchwała w sprawie petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 

21. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. 

22. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo  

na lata 2022-2027. 

23. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 3 

Protokół nr 37 został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.4 

Mariusz Gomulski Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Kołaczkowie przedstawił 

informację w sprawie remontu poddasza w budynku pałacu Reymonta w ramach środków 

pozyskanych z programu „Kulisy Kultury”. Poinformował, że po zdjęciu starego stropu, na 

poddasze został wylany płynny styropian, który miejscami wynosi do 30 cm. Projekt zakładał 

również wymianę rur na poddaszu jednak nie ujęto w dokumentacji projektowej wymianę 

pionów doprowadzających wodę. Dyrektor zwrócił się do rady o wyrażenie zgody 

na przeznaczenie środków finansowych na wymianę pionów. Prace zostały wstępnie 

wycenione na 25 000 zł. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała o informację w sprawie prac nad 

zabezpieczeniem nieszczelnego dachu na pałacu Reymonta. 

Mariusz Gomulski Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Kołaczkowie odpowiedział, 

że otrzymał dotację celową na wykonanie dokumentacji, która w tym tygodniu zostanie 

przesłana do Konserwatora Zabytków i Starostwa Powiatowego we Wrześni w celu uzyskania 

niezbędnych pozwoleń. Jeżeli zostanie zaakceptowana to będzie można przystąpić do konkursu 

i ubiegać się o pozyskanie środków zewnętrznych na realizację tego zadania. 

Głosowanie w sprawie przeznaczenia środków z budżetu gminy na wymianę rur pionowych 

w pałacu Reymonta: wyniki głosowania  13 „ZA” 

Ad.5. 

Milena Świątek kierownik referatu oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Kołaczkowo w ramach „Programu 



wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych z terenu Gminy 

Kołaczkowo”. , 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała o kryteria oceny wniosków w punkcie 

siódmym regulaminu określającym przyznanie kwoty w przedziale od 500 do 700 zł.  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty odpowiedziała, że wysokość przyznawania 

stypendiów  zależna będzie od ilości wniosków oraz od wysokości środków zaplanowanych 

w budżecie gminy. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uważa, że w regulaminie powinno być 

wyszczególnione na jakim szczeblu uczeń osiągnął wyniki w konkursie np. szkolnym, 

wojewódzkim czy ogólnopolskim,.  

Anna Zimna Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kołaczkowie odpowiedziała, 

że konkursy dla uczniów są organizowane na różnych szczeblach i z różnych dziedzin. Uważa, 

że projekt uchwały jest dobrze napisany, ponieważ konkurs wojewódzki z plastyki może być 

inaczej oceniony niż bardzo dobry wynik w konkursie szkolnym czy powiatowym 

z przedmiotów ścisłych. 

Radny Jerzy Woś zaproponował, aby przyznawana była stała kwota w wysokości 600 zł dla 

każdego ucznia wybitnie uzdolnionego.  

Anna Zimna Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kołaczkowie odpowiedziała, że jest 

coraz więcej uczniów, którzy mają bardzo wysokie wyniki w nauce.  

Głosowanie w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy 

Kołaczkowo w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 

podstawowych z terenu Gminy Kołaczkowo”. 

Wyniki głosowania  10 „ZA”,  3 „WSTRZYMUJĄCE”. 

Ad. 6 

Milena Świątek kierownik referatu oświaty odczytała wniosek od dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Bieganowie z prośbą o zwolnienie z obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych w roku szkolnym 2022/2023. W SP w Bieganowie 

dyrektor realizuje 3 godziny dydaktyczne w tygodniu. 

Głosowanie w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej w Bieganowie od obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych. 

Wyniki głosowania 11 „ZA”,  2 „WSTRZYMUJĄCE”. 

Ad. 7  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty odczytała wniosek od dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Kołaczkowie z prośbą o zwolnienie z obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych w roku szkolnym 2022/2023. W ZSP w Kołaczkowie 

dyrektor realizuje 3 godziny dydaktyczne w tygodniu. 

Głosowanie w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kołaczkowie 

od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych. 

Wyniki głosowania 11 „ZA”,  2 „WSTRZYMUJĄCE”. 



Ad. 8 

Milena Świątek kierownik referatu oświaty wyjaśniła, że w związku ze zmianami w ustawie – 

Karta Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw w zakresie awansu zawodowego nauczycieli, 

należy wprowadzić funkcję mentora. Zadaniem mentora będzie wspieranie nauczyciela 

początkującego w procesie wdrażania do pracy w zawodzie. W projekcie uchwały dodany jest 

punkt określający wysokość przyznawania dodatku funkcyjnego dla sprawowania funkcji 

opiekuna stażu i  sprawowania funkcji mentora. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/82/2019 Rady Gminy 

Kołaczkowo z dnia 28 października 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez gminę Kołaczkowo, zmienioną Uchwałą Nr XLI/288/2022 Rady Gminy 

Kołaczkowo z dnia 13 czerwca 2022 r. 

Wyniki głosowania 13 „ZA”. 

Ad. 9  

Inga Mencel-Pol omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Kołaczkowo z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2023. Planowana wysokość środków finansowych przeznaczonych na realizację 

programu wynosi 25.000  zł. 

Radna Małgorzata Jakubowska zapytała o możliwość podwyższenia kwoty przeznaczonej 

na realizację zadań. 

Radny Michał Stefański zaproponował przejście na elektroniczne składanie sprawozdań, 

natomiast konsultacje proponuje się w dotychczasowej formie. 

Rada zaproponowała zwiększenie kwoty na realizacje programu o 10.000  zł czyli do kwoty 

35.000 zł. 

Głosowanie w sprawie zwiększenia środków finansowych przeznaczonych na realizacje 

programu do kwoty 35.000  zł. 

Wyniki głosowania 13 „ZA”. 

Ad.10 

Anna Cichowska przedstawiła wniosek w sprawie zakupu w trybie bezprzetargowym działki 

nr ewidencyjny 46 obręb ewidencyjny Spławie. Wnioskodawca jest obecnym dzierżawcą tego 

gruntu. 

Pan Krzysztof Dzienniak powiedział, że w ubiegłych latach wnioskował o przedłużenie umowy 

dzierżawy na 7 lat, na co rada wyraziła zgodę. Obecnie do końca okresu dzierżawy pozostało 

jeszcze 3 lata. Chcąc uczestniczyć w naborze modernizacja gospodarstw należy wykazać 

minimum siedmioletni okres dzierżawy.  

Radny Adam Kruszyński powiedział, że chcąc sprzedać grunt należałoby ogłosić przetarg. 

Anna Cichowska powiedziała, że nie ma innej możliwości sprzedaży jak w trybie przetargu. 

Radny Jerzy Woś uważa, że można zrobić aneks do umowy dzierżawy, aby wnioskodawca 

mógł złożyć wniosek do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 



Anna Cichowska wyjaśniła, że zerwanie umowy dzierżawy wiąże się z ogłoszeniem nowego 

przetargu.  

Rada nie wyraziła zgody na sprzedaż gruntu w trybie bezprzetargowym. 

Ad.11 

Anna Cichowska przedstawiła wniosek w sprawie zakupu w trybie bezprzetargowym działki 

nr 426/1 położonej w Sokolnikach. Grunt jest obecnie dzierżawiony przez wnioskodawcę 

do dnia 30.09.2029 r. 

Rada nie wyraziła zgody na sprzedaż gruntu.  

Ad.12 i 13  

Anna Cichowska przedstawiła projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Gminę Kołaczkowo nieruchomości gruntowych należących do Skarbu Państwa działki 

ewidencyjne nr  88/6 i 143/3, obręb Grabowo Królewskie oraz dz. nr 88/.10 i dz. nr 118. 

Obecnie działki te stanowią własność Skarbu Państwa zarządzaną przez Krajowy Ośrodek 

Wsparcia Rolnictwa Oddział w Poznaniu. 

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że sołectwo Grabowo Królewskie składało 

wniosek o przejęcie działek przy altanie w Grabowie Król. Przejęcie powyższych działek jest 

propozycją Pani wójt. 

Wójt Teresa Waszak powiedziała, że działki nr  88/6 i 143/3 stanowią drogę dojazdową do 

działki143/4.  

Radna Małgorzata Jakubowska zapytała jakie przeznaczenie będzie  tych działek i jak zostaną 

zagospodarowane. Czy sołectwo będzie musiało dbać o estetykę tych miejsc? 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że następna rada gminy będzie decydowała 

o przeznaczeniu tych działek i ma na to 10 lat. Bezpłatne przejęcie tych działek zwiększy 

majątek gminy, a teraz będzie można użytkować je rolniczo. 

Radny Robert Ptaszyński uważa, że należy mieć pomysł na przeznaczenie tych gruntów, a nie 

tylko przejmować, aby leżało bezużytecznie. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska również twierdzi, że powinno być określone 

przeznaczenie tych gruntów w momencie przejęcia. 

Sekretarz Ilona Orakowska poinformowała, że w przyszłym roku zmienia się ustawa 

o planowaniu przestrzennym. Obecnie te działki posiadają przeznaczenie w planie miejscowym 

rolno-mieszkaniową, posiadają III klasę gruntu, która jest ściśle związana z rolnictwem i nie 

można jej zmienić na cele rekreacyjne. We wniosku jest wskazane, że powstanie tam łąka 

kwiatowa. Nabycie tych gruntów przez gminę zwiększy jej majątek.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała na jakim etapie jest przejęcie 

nieruchomości w Bieganowie.  

Anna Cichowska odpowiedziała, że trwa przygotowanie dokumentacji do podpisania aktu 

notarialnego. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska opuściła salę obrad. 

Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów od Skarbu Państwa. 

Wyniki głosowania: 12 „ZA”. 

Ad.14 

Anna Cichowska odczytała wniosek dotychczasowego najemcy o przedłużenie umowy najmu 

budynku położonego w Borzykowie na 5 lat. 



Radny Adam Kruszyński wyraził zgodę na przedłużenie umowy najmu. 

Radny Jerzy Siemiątkowski również wyraził zgodę na przedłużenie umowy najmu. Dodatkowo 

zapytał o przeznaczenie pomieszczeń mieszkalnych znajdujących się w tym budynku.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że jest to jedyne wolne mieszkanie gminne i pozostanie 

jako lokum awaryjne w razie pilnej potrzeby umiejscowienia w nim rodziny. 

Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów od Skarbu Państwa. 

Wyniki głosowania: 12 „ZA”. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska ogłosiła przerwę w obradach 10 min, po czym  przekazała 

prowadzenie obrad wiceprzewodniczącemu Michałowi Stefańskiemu i opuściła salę obrad. 

Ad.15  

Magdalena Mazurczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad i trybu umarzania albo odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Kołaczkowo lub jej jednostkom 

podległym oraz wskazania organu do tego uprawnionego. Uchwała otrzymała pozytywną 

opinię z Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 11 „ZA”. Salę obrad opuścił radny Jerzy Woś. 

Ad.16 

Magdalena Mazurczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na terenie Gminy Kołaczkowo w 2023 roku wraz 

z propozycją wójta o podniesienie dotychczasowych stawek podatku o 2% lub o 5%. 

Radny Wiesław Urbaniak zaproponował pozostawienie stawek bez zmian. 

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że w ubiegłym roku zostało ustalone, że stawki 

podatków będą każdego roku podnoszone. 

Radny Adam Kruszyński zaproponował zwiększenie stawek obowiązujących w 2022 r. o 1%. 

Radny Jerzy Woś wnioskuje o pozostawienie stawek podatków bez zmian. 

Wójt Teresa Waszak powiedziała, że wcześniejsza kadencja rady gminy ustaliła podatek 

od środków transportowych na wysokim poziomie. W ubiegłym roku była propozycja, aby tych 

stawek nie podnosić, natomiast ustalając podatek na 2023 r. należy rozważyć zwiększenie o 2% 

lub o 5%.  

Skarbnik Danuta Olejniczak poinformowała, że stawka maksymalna Ministra Finansów wynosi 

1.020 zł , a w Gminie Kołaczkowo po wzroście o 5% będzie wynosiła 668 zł.  

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że jest za podniesieniem stawek wszystkich 

podatków. 

Głosowanie propozycji podwyższenia obowiązujących stawek o: 

 5% wyniki głosowania 0 „ZA”, 7 „PRZECIW” 

2% wyniki głosowania 11 „ZA”, 0 „PRZECIW” 

Ad.17 

Magdalena Mazurczak przedstawiła propozycje zwiększenia o 5% stawek podatku 

od nieruchomości na 2023 r.  

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uważa, że podniesienie o 2% jest optymalne 

w stosunku do obecnej inflacji. 



Wiceprzewodniczący Michał Stefański zarządził głosowanie w sprawie propozycji 

podwyższenia stawek podatku o: 

8%  wyniki głosowania 0 „ZA”, 11 „PRZECIW” 

5% wyniki głosowania 1 „ZA”, 10 „PRZECIW” 

2% wyniki głosowania 6 „ZA”, 5 „PRZECIW” 

Ad. 18 

Magdalena Mazurczak przedstawiła propozycje zwiększenia stawek podatku rolnego. 

Poinformowała, że w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 

października 2022 r. określono, że średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów 

poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy 2023 wyniosła 74,05 za 1 dt. 

Wiceprzewodniczący Michał Stefański zarządził głosowanie w sprawie propozycji 

podwyższenia obowiązujących stawek podatku o: 

8%  wyniki głosowania 0 „ZA”, 11 „PRZECIW” 

5% wyniki głosowania 0 „ZA”, 11 „PRZECIW” 

2% wyniki głosowania 8 „ZA”, 3 „PRZECIW” 

Ad.19 

Justyna Hyżorek kierownik ZGKiM w Kołaczkowie przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla ZGKiM na 2023 rok. Zostały one 

zwiększone o 1 zł do ścieków dowożonych i 0,50 zł do ścieków z kanalizacji.  

Radny Adam Kruszyński zaproponował, aby przyjąć propozycje przedstawione w projekcie 

uchwały. 

Radny Jerzy Woś zaproponował podwyższyć kwotę dotacji do ścieków dowożonych do kwoty  

4 zł/m3. 

Głosowanie w sprawie podwyższenia stawki dotacji do ścieków dowożonych. 

Wyniki głosowania: 11 „ZA”.  

Ad. 20 

Radny Wiesław Urbaniak poinformował, że w dniu 1 sierpnia wpłynęła petycja w sprawie 

utworzenia młodzieżowej rady gminy. Komisja Skarg Wniosków i Petycji odbyła posiedzenie 

w dniu 12 października 2022 roku. Komisja postanowiła nie uwzględnić petycji ponieważ 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym rada gminy może wyrazić zgodę na utworzenie 

młodzieżowej rady gminy z inicjatywy własnej lub na wniosek wójta, podmiotów 

reprezentujących zainteresowane środowiska, w szczególności organizacji pozarządowych, 

samorządu uczniowskiego lub samorządu studenckiego z terenu danej gminy. Powyższe nie 

wyklucza podjęcia takich działań w sprawie przeprowadzenia konsultacji z samorządem 

uczniowskim dotyczących utworzenia młodzieżowej rady gminy. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie petycji o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

Wyniki głosowania: 9 „ZA”. 

Ad. 21 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy 

Kołaczkowo na 2022 rok. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 



Ad. 22 

Skarbnik Danuta Olejniczak omówiła proponowane zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

Ad. 23 

Radny Jerzy Woś zapytał o termin wykonania projektu drogi w Krzywej Górze. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że przetarg na wykonanie projektów był ogłoszony 

na kilka dróg zbiorowo. Umowę aneksowano 6 razy i do tej pory były wykonane tylko 

te projekty, na realizację których gmina otrzymała dofinansowanie i ich wykonanie było pilne. 

W tym roku zostanie wykonany projekt na budowę droig w Krzywej Górze, ponieważ ta droga 

została zgłoszona do dofinansowania z programu dróg dojazdowych do gruntów rolnych. 

Radny Michał Stefański zapytał o możliwość przesunięcia ściany w remizie w Borzykowie. 

Rzeczoznawca określił, że musi być wykonany projekt i zgoda na budowę, ponieważ jest to 

ściana nośna.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że czeka na oficjalny wniosek w tej sprawie od druhów 

strażaków, który zostanie przedstawiony radzie gminy. 

Radny Robert Ptaszyński zgłosił do zrobienia ubytek w drodze w Budziłowie.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że wykonawca tej drogi już był wykonać naprawę. 

Radny Michał Stefański zgłosił do usunięcia kamienie rozsypane na skrzyżowaniu w kierunku 

Łagiewek. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że pracownik gospodarczy zmiata ten kamień co jakiś 

czas. Należałoby docelowo utwardzić pobocze. 

W wyniku wyczerpania tematu Przewodnicząca Danuta Grabowska zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy. 

Protokół sporządziła         Przewodnicząca Komisji  

Monika Nowak                              Danuta Grabowska 

 

Wiceprzewodniczący 

Michał Stefański 

 

 

 

 

 


